

**31/05/23**

## **'Let's Glow' Disco Reminder**

A quick reminder from the PTA that the final day to order your disco tickets on Kindo is this Friday 2nd June. Save time on the night and avoid the queues by pre-ordering your tickets, all details are below. All pre-ordered tickets will be given to the children next Friday 9th June to take home with them before the disco, this will be on a lanyard with their selected ticket type. Any questions, please contact us at [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com).

The PTA are pleased to announce the **'Let's Glow' Disco is on Friday 9th June** in the school hall, with tickets on sale now on Kindo ([click here](#)).

- **Junior Disco (Years 0-3) from 5:00pm-6:00pm**
- **Senior Disco (Years 4-6) from 6:30pm-7:45pm**

This year, students will pre-purchase extra items on Kindo in advance, so no cash is needed on the night. They will receive a lanyard displaying the number of extra 'click' items they have pre-purchased, which they can use to select items during the disco. Each item is one 'click' and options include:

- Sausage sizzle
- Lollies
- Donut
- Glow in the dark stickers
- Glow face and body paint

All tickets include a bag of chips, water and a glow stick. There are five ticket options to choose from:

- \$7 ticket – entry only, no extra clicks
- \$11 ticket - includes entry and two clicks
- \$15 ticket - includes entry and four clicks
- \$17 ticket - includes entry and six clicks
- \$10 'extra clicks' ticket – includes four clicks but does not include entry (this is if your child wants more clicks than what is available in the ticket options above)

Please pre-purchase your tickets on Kindo and select the correct Junior or Senior Disco tickets, and ticket type. The cut-off date on Kindo is Friday 2nd June, but you can buy tickets on the night with cash or Eftpos.

The theme is "Let's Glow" and kids are encouraged to wear bright neon colors or a white T-shirt to glow under our UV black lights. Glow in the dark paints and stickers will be available to purchase on the night using the extra 'clicks', and prizes will be given for the best-dressed.

### **Notes from the Greenhithe School PTA**

- Drop off is at the school hall front entrance, near the swimming pool area
- Collection is via the hall front entrance also, wait for your child's classroom number to be called, come into the hall to find your child, and exit through the hall's back door
- Parents are not allowed inside the hall during the disco, as it will be supervised by teachers, house leaders, and PTA members

If you want to help out during the disco, we need parent helpers for both the Junior and Senior discos, and for set-up from 1:30pm to 2:45pm on the day. Please email [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) before Friday 2nd June to sign up or indicate this when booking your ticket on Kindo.

We are looking forward to a great night – Let's Glow!

---

## Greenhithe学校迪斯科“让我们发光”

PTA 很高兴地宣布“让我们发光”迪斯科舞会将于 6 月 9 日星期五在学校礼堂举行，门票现已在 Kindo 发售([此处订票](#))。

- 下午 5-6 点 低年级迪斯科(0-3 年级)
- 下午 6:30-7:45 高年级迪斯科(4-6 年级)

今年学生会提前在Kindo上预购额外的物品，所以晚上不需要带现金。他们将收到一条挂绳，上面会显示他们预先购买的额外商品的数量，他们可以用它在迪斯科舞会期间选择购买以下物品，购买的物品有以下选择，您只需点击一次就代表一个商品，选项包括：

- 香肠
- 棒棒糖
- 甜甜圈
- 在黑暗中发光的贴纸
- 会发光的脸和身体彩绘

所有门票均包含一袋薯条、水和荧光棒。有五种门票可供选择：

7 刀门票 - 仅门票，无额外以上香肠等五个商品

11 刀门票 - 包括门票和两个商品

15 刀门票 - 包括门票和四个商品

17 刀门票 - 包括门票和六个商品

10 刀的门票 - 包括四个商品但不包括入场门票(这是因为上面的商品数量不够时，额外增加购买的商品)

请在 Kindo 上预购门票并选择正确的年级迪斯科门票以及门票类型。Kindo 的截止日期是 6 月 2 日星期五，但您可以在当晚使用现金或 Eftpos 购票。

主题是“让我们发光”，鼓励孩子们穿上明亮的霓虹色或白色 T 恤，在我们的紫外线黑灯下发光。荧光颜料和贴纸可以作为额外购买的项目来购买，届时学校将评出最佳着装者，并获得奖品。

### 来自 Greenhithe 学校 PTA 的提醒

- 送孩子时入口在学校礼堂正门，靠近游泳池区
- 接孩子时入口也是通过大厅正门，等待叫到您孩子的教室号码，进入大厅找到您的孩子，然后从大厅后门离开
- 迪斯科期间，家长不得进入大厅，因为将由老师、学生代表和 PTA 成员监督

如果您想在迪斯科舞会期间提供帮助，在当天晚上我们会需要低年级和高年级迪斯科舞厅的家长帮手，以及当天下午 1:30 至 2:45 的礼堂布置。请在 6 月 2 日星期五之前发送电子邮件至 [greenhitheschoolpta@gmail.com](mailto:greenhitheschoolpta@gmail.com) 进行注册或在 Kindo 上预订票时注明。

我们期待着一个美好的夜晚——让我们一起发光吧！

**Kind Regards,  
Greenhithe School PTA**

